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Dnr Kultur- och fritidsnämnden 2015-02 -03 S 9

Övriga ärenden

Kultur- och fritidsnämndens beslut
Kultur- och fritidsnämnden är informerad.

Bes!utsnivå
Kultur- och fritidsnämnden

Ärendebeskrivning
• Kultur- och fritidschefen Fredrik Nornvall informerade om GK Värmdö

Drift.
• Karin Aaseby önskar information och kommande återrapportering från

det nya kulturhuset. Kommunstyrelsens beslut från 2014-11-12 §180
bilägges. Bil 2.

Sändlista
Kultur- och utbildningssektorn
Kansli- och utredningsavdelningen
Akten

justering utdragsbestvrkaizde
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Dnr I4KS/0 124 Ko,nmunstvrelven 2014-11-12 180

Uppförande av upplevelsecenter

Kommunstyrelsens beslut

1 . Kommundirektören får i uppdrag att utarbeta programhandling mcd ut—gåiigspunkt från Murmans arkitcktförslag.
2. Kommundirektören får i uppdrag alt genomföra upphandling och återkomma till kommunstyrelsen senast den sista juni 2015 för beslut.

Bestutsnivå
Kornmunstyielsen

Ärendebeskrivning
Värmdö kommun har för avsikt att samla ett antal kommunala kulturverksamheter i mässhallen i den före detta porslinsfabriken i Gustavshergs hamn, bl. a:

• Biblioteket
• Kulturskolans skapande verksamhet
• U ngkulturhuset Gu rraberg
• Gustavsbergs Porsi insmuseum
• Gustavsbcrgs Konsthall

Fyra arMrrktl•mnfor Ian Lnolnfirt paralkikt uppdvap För a(( la Fram hrandeickcr för hur omvandlingen kan ske.

Handlingar i ärendet
Uppförande av upplevelsecenter, KLK2O 14-09-1 8

Yrkandén
Monica Pettersson (M) och Anders Gullander (FP) yrkar:

1. Kommundirektören får i uppdrag att utarbeta prograrnhandling med utgångspunkt från Mu rrnans arkitektförslag.
2. Kommundirektören får i uppdrag att genomföra upphandling och återkomma till konimunstymelsen senast den sista juni 2015 för beslut.

Annika Andersson Ribbing (S) yrkar

1 . Komnitdirekto•ren fr i uppdrag att utarbeta programhandling med utgångspunkt från
a. Murmans arkitektförslag, och
b. UtopialLjungs arkitektfo••islag.

2. Komnindirekto•ren får i uppdrag att genomföra upphandling av dessabåda alternativ och återkomma till kommunstyrelsen senast den sista
juni 2015 för beslut.

Malm Åberg Aas (MP) yrkar:

fUtLTiJlL,’ /y/7 1 utdragsbcsPjrkandc
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1. Kommundirektören uppdras att justera antalet övningssalar för danskemer, m.m. i förslaget så att kapaciteten räcker för en utveckling av verksamheten jämR$rt med dagens behov från de tre nuvarande aktörernainom området, Kulturskolan, Värmdö scenskola och Gustavsbergsbaletten.
2. Kommundirektören uppdras att återkomma till kommunstyrelsen med

_____________

den slutliga progranhandlingen och förfrågningsunderlaget för arbetetinnan projektet skickas ut på upphaadling sista februari 2015.3. Porslinsmuseets huvudbyggnad ska ingå i Upplevelsecentrum och utgöra en av dess entréer.

Ander Gullander (FP) yrkar avslag på yrlrnndena från Andersson Ribbing ochÅberg Aas.

ProposWoner
Ordföranden ställer proposition om kommunstyrelsen beslutar enligt yrkandetfrån Pettersson och Gullander, yrkandet från Andersson Ribbing eller enligt yrkandet från Åberg Aas (p. 2) och finner att kommunstyrelsen beslutar enligt yrkandet från Pettersson och Gullander.

Ordföranden ställer proposition om yrkandena från Åberg Aas (p. 1 och 3) bifalles eller avslås och finner att de avslås.

Votering begärs. Följande vnteringspropnition npplil%cs och gndkilnns:

“Den som avslår Åberg Aas yrkanden röstar ja, den som bifal ler yrkandenaröstar nej.

Följande röstar ja:

Marie Bladholm (M), Peter Frej (M), Anders Gullander (FP), Britt Lindmark(FP), Stefan Dozzi (KD), Ina Ununger (C), Monica Pettersson (M).

Följande röstar nej:

Annika Andersson Ribbing (S), Sandro Weanberg (5), Mikael Lindström (5),Nils-Erik Sllrnbrink (5), Malm Åberg Aas (MP), Per Vegelow (SD).

Kommunstyrelsen beslutar med sju ja-röster mot sex nej-röster att avslå ÅbergAas yrkanden.

Reservationer och protokollsanteckningar
5-gruppen lämnar följande reservation:

“Den socialdemokratiska gruppen reserverar sig mot besluteL Vi tycker att detär anmärkningsvärt att den politiska oppositionen inte har haft möjlighet till påverkan eller insyn i uppdragets utformning. 1 kommunstyrelsen har vi endast

ji.rnviq jl4f
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fått presentationer av de fyra parallella uppdragen, titan reell möjlighet att påverka inriktningen av dem eller utviirderingen av dem. Dagens beslut att Litar—heta en programhandling utifrån det ena av arkitekiförslagen har inte varit föremål för tidigare politisk behandling. Vi yrkade vid dagens sammanträde’ attkommundirektören skulle ta fram programbandling för ytterligare ett arkitekt—fo•rslag — en kombination av förslagen från Utopia och Ljungs — inför upphandlingen. På det viset skulle \‘ärmdös medborgare och vi politiker få två tydligaalternativ och prisiappar att ta ställning till. Vi noterat dessutom att kommun-fullmäktige bara har budgeterat 1 75 miljoner kronor för ändamålet och i underlaget pekar kalkylen på en kostnad om 215 miljoner kronor, alltså en fördyring om 40 miljoner kronor. Att hantera kommunens genom tiderna största investering i en kultursatsning på sätt som skett, titan politisk styrning, är minstsagt märkligt och inte ansvarsfu lit.”

Malm Åberg Aas (MP) lämnar följande reservation:

“Miljöpartiet är väldigt glada över att arbetet med att genomföra Kulturfabriken i Gustavsberg nu påböijas efter en lång tid av förberedelser. Vi är däremotfo skräckta över att majoriteten ger kommundirektören carte blanche utan attgranska de slutliga programhandlingarna och förfrågningsunderlaget innan detgår ut på upphandling. Så sker i de flesta andra kommunala instanser. Därföryrkade vi att kommundirektören skulle återkomma till Kommunstyrelsen medden slutliga programhandlingen och förftågningsunderlaget för arbetet senastden 28 februari 2015 innan projektet skickas ut på upphandling.
Tnveserinscn 1 1< ni urfabriken är en av komniuncns örsta i nvc sicti ugal ochiwnunei att bidra till ökad kreativitet och livskvalitet för kommunens invLnare.Det kommer också att bidra till att olika verksamhetslokaler som varit trånghodda får mer ändamålsenliga lokaler. Det är oansvarigt av majoriteten attlämna över ett så stort ansvar till fo valtningen.
Miljöpartiet hade två ytterligare förslag tillbeslut för att säkerställa att den blivande Kulturfabriken har potential att bli så bra som möjligt. Det ena yrkandetvar att justcra antalet övningssalar för dans/teater m.m. i förslaget så att kapaciteten räcker för en utveckling av verksamhetemna jämfört med dagens behovfrån de tre nuvarande aktörerna inom området, Kulturskolan, Värmdö Scen-skola och Gus[avsbergshaletten. Vi har uppfattat att lokalerna i fo slaget är iminsta laget. Med tanke på att Gustavsberg och Värmdö ska växa med mångatusen nya invånare under åren framöver så är det dumt att inte ha lite margina—ler när själva ombyggnaden sker.
\lj yrkade också att Porslinsmuseets huvudbyggnad ska ingå i Kulturfabrikenoch utgöra en av dess entréer. Ett förslag som bidrar till att behålla en av kommunens porslinshistoriskt mest intressanta byggnader som en del av Kulturfabriken. Vi ser att en industrihistorisk utställning med fördel kan placeras påövervåningen.
Majoriteten yrkade avslag på samtliga av våra förslag och vi reserverar oss da•rför mot förslaget till beslut. Inte för att vi inte vill att den nya Kulturfabrikenska stå klar så snart som möjligt, utan för att vi tycker att majoriteten slarvarmed det politiska ansvaret för en så stor investering.”
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Ej tjänstgörande erstittaren Mats Skoglund (V) antecknar till protokollet att hanskulle ha biträtt Åberg Aas yrkanden om han varit beslutande vid detta a•rende.
Sändlista
KLG
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